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ABSTRACT

Master's thesis: 56pp., 7fig., 1 tab., 46 source.

ONE BELT ONE ROAD,GUANGXI FREE TRADE ZONE,
FINANCIAL ISSUES

The object of research is financial development.
The subject of the study is research the financial development of Guangxi

and recommendation for increasing the financial effectiveness of this zone.
The purpose of the work is analyze the current situation of Guangxi's

financial development and seek development space based on the One Belt One
Road initiative.

Research methods:theoretical analysis method,describe the analysis
method,comparative analysis method.

Research and development: This paper takes Guangxi Free Trade Zone as
an example, uses SWOT analysis method to analyze the financial situation of
Guangxi Free Trade Zone and the existing opportunities and challenges, and
puts forward targeted recommendations for the new strategy of Guangxi issue
development.

The area of possible practical application:Improve Guangxi's financial
development level.

Scientific novelty: In theory, it provides theoretical support for the future
financial development of Guangxi Free Trade Zone.This paper connects the
financial development of the Free Trade Zone with the national strategy to
provide path support for future financial development under the background of
the opening strategy; In terms of research methods, the SWOT analysis
method is used to describe the current situation of Guangxi Free Trade Zone
more comprehensively, making the research more convincing;In terms of
countermeasures, through literature review, targeted recommendations are
made from the perspectives of international experience and financial opening.

The author of the work confirms that the calculation and analytical material
presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under
study, and all theoretical, methodological positions and concepts borrowed
from literary and other sources are accompanied by references to their authors.
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РЕЦЕНЗИЯ

Магистерская диссертация: 56сл., 7фиг., 1 табл., 46 источников.

ONE BELT ONE ROAD, ЗОНА СВОБОДНОЙ ТОРГОВЛИ ГУАНСИ,
ФИНАНСОВЫЕ ВОПРОСЫ

Объект исследования - финансовое развитие.
Предмет исследования - исследование финансового развития

провинции Гуанси и рекомендации по повышению финансовой
эффективности этой зоны.

Целью работы является анализ текущей ситуации финансового
развития Гуанси и поиск пространства для развития на основе
инициативы «Один пояс, один путь».

Методы исследования: метод теоретического анализа, метод описания,
метод сравнительного анализа.

Исследования и разработки: В данном документе в качестве примера
используется Зона свободной торговли Гуанси, используется метод
SWOT-анализа для анализа финансового положения Зоны свободной
торговли Гуанси и существующих возможностей и проблем, а также
предлагаются целевые рекомендации по новой стратегии развития
проблемы Гуанси.

Область возможного практического применения: Повышение уровня
финансового развития Гуанси.

Научная новизна: теоретически он обеспечивает теоретическую
поддержку будущего финансового развития зоны свободной торговли
Гуанси. В этом документе финансовое развитие зоны свободной торговли
увязывается с национальной стратегией по обеспечению поддержки
будущего финансового развития на фоне открытия. стратегия; Что
касается методов исследования, метод SWOT-анализа используется для
более полного описания текущей ситуации в Зоне свободной торговли
Гуанси, что делает исследование более убедительным; Что касается
контрмер, посредством обзора литературы даются целевые рекомендации
с точки зрения международного опыта. и финансовое открытие.

Автор работы подтверждает, что представленный в ней
расчетно-аналитический материал правильно и объективно отражает
состояние изучаемого процесса, а все теоретические，методологические
положения и концепции, заимствованные из литературных и иных
источников, сопровождаются ссылками на их авторов.


